
Zápis z jednání Skokové komise dne 6.10.2011  
 
Přítomni: 
Václav Drbal, Ing. Jan Šíma, Ing. Zdeněk Goščík, Jarmila Beranová, Ladislav 
Hruška, Ing. Pavlína Bůžková 
 
Omluveni: 
Martin Ohneiser  
 
Hosté: 
Ing. Milan Theimer, Aleš Opatrný 
 
 
 

1. Manažer zahájil jednání včetně představení nových členů skokové komise, 
informoval o dalších pozvaných hostech, kteří se omluvili (JUDr.Ríhová, 
Ing.Metelka), a stručně informoval o sezoně 2011. 

2. Na základě nově utvořené komise rozhodčích bylo rozhodnuto, že jejími členy 
budou současně zástupci každé komise disciplíny, tento člen bude 
zodpovědný za pravidla a schvalování rozpisů MZ a MČR. Skoková komise  
na tuto pozici určuje Ing. Marcelu Šímovou, kterou současně jmenuje přímým 
externím spolupracovníkem. 

3. Rozdělení oblastí činností pro jednotlivé členy komise: 
Václav Drbal – manažer skokové komise, koordinátor činnosti skokové 
komise, zahraniční výjezdy a nominace reprezentantů ČJF 
Ing. Jan Šíma – vzdělávání, sportovně-technické podmínky 
Zdeněk Goščík – sport děti a mládež – SCM, kompletní přehled 
Jarmila Beranová – sport senioři a mladí jezdci, tabulky výkonnosti 
Ladislav Hruška – sport Morava-Slezsko - přenos informací 
Ing. Pavlína Bůžková – administrativa, evidence, finance, zápisy, ve 
spolupráci s Jarmilou Beranovou správa webových stránek komise, 
schvalování rozpisů MZ a MČR - přímá spolupráce s Ing.Marcelou Šímovou  
Martin Ohneiser – finance, zdroje financí, spolupráce se zahraničím 
Dále bude pokračovat spolupráce s externími konzultanty Mir.Půlpánem, 
Jar.Jindrou ml., a nově současně s vazbou na Asociaci jezdců i Alešem 
Opatrným. 

4. Informace, zápisy, a přehled úkolů z Výkonného výboru a Rady ČJF, manažer 
bude průběžně sledovat a konzultovat vývoj ve vzdělávání funkcionářů.  

5. Kalendář závodů 2012 – termíny velkých závodů 
6. Okruh reprezentace jezdců – kategorie A, B – Jarmila Beranová předložila 

návrh pro seniory a mladé jezdce. Pan Zdeněk Goščík zpracuje totéž za děti 
a juniory do 13.10.2011 

7. Aktuální reprezentační výjezdy – info manažer  
21.-23.10. CSI J/Y/Ch-A /Aut/ Wr.Neustadt 
27.-30.10. CSIO J/Y/Ch  /Ital./Manerbio 
Částečné krytí z prostředků disciplíny, vstupní poplatek za jednoho koně. 
Vedoucí družstva p.Mir.Půlpán. 

8. Kategorizace jezdců – Ing. Jan Šíma  / sportovně technické podmínky 
parkurů. Přednesen návrh s komentářem ke stávajícím výhradám. Vyjádření 
do současnosti předložily prozatím pouze dvě oblasti. Po termínu daném pro 
oblasti budou sportovně technické podmínky pro parkury dořešeny 
korespondenčně, a dopracovaný návrh kategorizace předán VV. 



Ing. Jan Šíma na závěr informoval o připraveném materiálu pro vzdělávání a 
kategorizaci stavitelů parkurů. 

9. STP MCR 2012 – budou upřesněny po schválení Sportovně technických 
podmínek parkurů 2012. 

10. Stylové soutěže – komisaři – návrhy na konkrétní komisaře předloží jednotlivé 
oblasti – informace VV. Současně manažer s JUDr. Říhovou prokonzultuje 
oblast vzdělávání. 
 
  

 
Diskuze a ostatní: 

1. P.Theimer – souběh závodů ČSP Plzen a finále KMK – p.Drbal zkontaktuje 
p.Skřivana, doporučeno oslovit VV ČJF, a následně pak přímo zainteresované 

2. P. Theimer - CSIO – diskuze o jiných kategoriích mezinárodních závodů 
3. Věkové hranice pro starty v soutěžích – snížení věkové hranice pro děti na 

velkých koních a snížení věkové hranice pro účast v soutěžích Velká cena. 
Možnosti prověří p.Hruška. 

4. Změny v pravidlech  
a/ starty koní vyšší výkonnosti v soutěžích nižší obtížnosti – změnit na původní 
vazbu na startující dvojici a zrušit podmínku změny majitele 
b/ za splněnou kvalifikaci a správnost účasti na MCR zodpovědná oblast, ne 
pořadatel MČR 
5. Komise doporučuje povinné užívání bezpečnostních vest u dětí (do 14 let) 
6. Nezávisle na vývoji změn v oblasti kategorizace komise požaduje v rámci 

úprav softwaru Gallop pro následující sezonu rozšířit možnosti získání 
informací o jezdcích z programu pro přístupy zpracovavatelů závodů. 

7. Příští jednání skokové komise druhá polovina listopadu 2011. 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Ing.Pavlína Bůžková 

 
 


